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Nota naar aanleiding van het Eindverslag van de vaste Commissie voor de 
Hoge Colleges van Staat en Algemene Zaken over de nota inzake het grond-
wetsherzieningsbeleid 
Ingezonden 4 april 1975 

De in het eindverslag gestelde vraag wordt bevestigend beantwoord. De af-
wijzing door de Tweede Kamer van de gedachte om voor de Eerste Kamer 
een stelsel van directe verkiezing in te voeren brengt geen verandering in 
het standpunt van de Regering, tot uitdrukking gebracht in de Nota inzake 
het grondwetsherzieningsbeleid, dat het wenselijk is het aftreden om de drie 
jaar van de helft der Eerste-Kamerleden te vervangen door een vernieuwing 
van de gehele Kamer om de vier jaar. Bij doorvoering van deze wijziging lijkt 
het inderdaad aangewezen de verkiezing van de Eerste Kamer zo spoedig 
mogelijk op die van de colleges van provinciale staten te doen volgen. 

De Minister-President, 
Minister van Algemene Zaken, 
J. M.denUyl 

De Minister van Binnenlandse Zaken, 
W. F. de Gaay Fortman 

De Staatssecretaris van Justitie, 
J. F. Glastra van Loon 
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